
 
 
Saksprotokoll i 30.01.2020 - fylkesutvalet 
 
Anne Gine Hestetun (A) sette på vegner av A, Sp, MDG, SV, KrF og V fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
Spørsmål 4:  
Hvordan kan KS best støtte opp under kommunesektorens arbeid for å sikre 
bærekraftige velferdstjenester i fremtiden? 
 
Tillegg: 
Det viktigaste KS kan gjere for å sikra bærekraftige velferdstjenester er å påverke 
statsbudsjettet og sikra vekst i dei frie inntektene til norske kommunar og 
fylkeskommuner.» 

 
Trude Brosvik (KrF) sette på vegner av A, Sp, MDG, SV, KrF og V fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
Kulepunkt 2:  
Sett inn «nr ein» etter hovudsatsingsområde. 
 
Nytt kulepunkt 3 
Fylkeskommunen sitt andre hovudsatsingområde er å sikre at alle ungdomar får ei god 
vidaregåande utdanning og at alle fullfører vidaregåande skule / læretid. 
Fylkeskommunen utdannar ma til helse- og oppvekstfaget, og er slik ein sentral aktør for 
å sikre kompetanse inn i framtidig omsorgsteneste.» 

 
Fylkesordførar sette fram slikt forslag: 
 

«Fylkesordførar får fullmakt til å formulere endeleg dei innspela som kom frå 
representantane Hestetun, Berge Stang og Brosvik.» 

 
Hestetun trakk sitt forslag. 
 
Brosvik trakk sitt forslag. 
 
Avrøysting 
Fylkesordførar sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Innstillinga frå administrasjonsutvalet vart ikkje røysta over. 
 
Vedtak 
Fylkesordførar får fullmakt til å formulere endeleg dei innspela som kom frå representantane 
Hestetun, Berge Stang og Brosvik. 
 


